
1 
 

Protokół Nr LXXIX/1/2014 

z LXXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 26 sierpnia 2014 r. w sali 

posiedzeń Ratusza, ul. Rynek 1. 

 Na ustawowy stan 25 radnych w LXXIX sesji uczestniczyło 24 radnych, co stanowi 

wymagane quorum do prawomocności obrad (lista obecności stanowi załącznik  

nr 1 do protokołu). 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – otworzył LXXIX sesję Rady Miasta  

i prowadził obrady. Powitał radnych, Prezydenta Miasta i jego zastępców (lista obecności 

stanowi załącznik nr 2 do protokołu), dyrektorów Wydziałów Urzędu Miasta i kierowników 

jednostek współdziałających z Miastem, Przewodniczących Rad Osiedli (lista obecności 

stanowi załącznik nr 3 do protokołu) oraz zaproszonych gości (lista obecności stanowi 

załącznik nr 4 do protokołu). Następnie przedstawił proponowany porządek obrad LXXIX 

sesji Rady Miasta (porządek obrad stanowi załącznik nr 5 do protokołu). 

Poinformował, że wpłynęły następujące wnioski dotyczące zmiany proponowanego porządku 

obrad: 

1. Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie – w pkt 5a – uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 r. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (19 głosami „za”).  

2. Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie – w pkt 28a – uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie podziału gminy Rzeszów na stałe obwody głosowania, ustalenia 

ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (19 głosami „za”). 

 

3. Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie – w pkt 30a – uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Rzeszowa.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie (19 głosami „za”). 

 

4. Wniosek Prezydenta Miasta o wprowadzenie – w pkt 30b – uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi na Komendanta Straży Miejskiej. 

Wniosek został przyjęty 19 głosami „za”, przy 2 głosach przeciwnych. 
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5. Wniosek Radnego Pana Witolda Walawendra – Przewodniczącego Komisji 

Regulaminowo - Statutowej o zdjęcie z porządku obrad sesji pkt 29 – uchwała  

w sprawie uchwalenia Statutu Miasta Rzeszowa. 

Wniosek został przyjęty 16 głosami „za”, przy 4 głosach przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym.  

 

Rada Miasta przyjęła następujący porządek obrad: 

1. Uchwała w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

2. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

w Europejskim Banku Inwestycyjnym. 

 

3. Uchwała w sprawie emisji obligacji. 

 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

5. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok. 

 

6. Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok. 

 

7. Informacja o promocji marki Rzeszów przez sport  na przykładzie drużyny siatkówki 

Asseco Resovia Rzeszów.  

 

8. Oświadczenia i informacje. 

 

9. Informacja Prezydenta Miasta Rzeszowa o stanie zaawansowania prac nad 

opracowaniem Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  

nr 172/11/2008 „Nad Zalewem” w Rzeszowie przyjętego uchwałą  

Nr XLIII/718/2008 z dnia 25 listopada 2008 roku. 
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10. Uchwała w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego przyspieszenia prac nad 

opracowaniem Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego  

Nr 172/11/2008 „Nad Zalewem” oraz zaniechania sprzedaży części działki  

nr 531/6 położonej przy ul. Leśnej w Rzeszowie. 

 

11. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości /druk: 

LXXIX/2/2014/. 

 

12. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

przy ul. Wąwozowej w Rzeszowie /druk: LXXIX/3/2014/.   

 

13. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

przy ul. Mieszka I w Rzeszowie.  

 

14. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie. 

 

15. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy 

ul. Rumiankowej. 

 

16. Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy 

ul. Wojciecha Kilara. 

 

17. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Traugutta w Rzeszowie /druk: LXXIX/4/2014/.   

 

18. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Wawelskiej w Rzeszowie. 

 

19. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Rzeszowie, na zbycie prawa 

wieczystego użytkowania nieruchomości zabudowanej położonej w Rzeszowie przy 

ul. Rejtana.  
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20. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty po 

jej rewaloryzacji. 

 

21. Uchwała w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego zwiększenia liczby wozokilometrów. 

 

22. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie określenia 

przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu środkami 

publicznego transportu zbiorowego. 

 

23. Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie. 

 

24. Uchwała w sprawie dopłat do ceny 1 m3 dostarczanej wody  

i odprowadzanych ścieków, do ceny miesięcznej opłaty abonamentowej dla 

odbiorców korzystających z usług dostawy wody, do ceny miesięcznej opłaty 

abonamentowej dla odbiorców korzystających z usług odprowadzania ścieków /druk: 

LXXIX/1/2014/. 

 

25. Uchwała w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

przyrody dotyczących pomników przyrody w Rzeszowie /druk: LXXIX/9/2014/.     

 

26. Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 

niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu 

Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok  /druk: LXXIX/5/2014/.    

 

27. Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu  

pn. „Działania mieszkańców na rzecz innowacyjności współczesnych miast”  

w ramach naboru do Programu Europa dla Obywateli, Działanie  

2. Demokratyczne zaangażowanie i uczestnictwo europejskie, Poddziałanie  

2.1 Partnerstwa miast  /druk: LXXIX/6/2014/. 

 

28. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie granic osiedli miasta Rzeszowa  /druk: 

LXXIX/7/2014/.        
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29. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi /druk: LXXIX/8/2014/.  

 

30. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy Rzeszów na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych.  

 

31. Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Regulaminowo -

Statutowej Rady Miasta Rzeszowa 

 

32. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Rzeszowa. 

 

33. Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Komendanta Straży Miejskiej. 

 

34. Interpelacje i zapytania. 

 

35. Wolne wnioski. 

 

Rada Miasta minutą ciszy uczciła pomięć Radnego Miasta Rzeszowa śp. Antoniego 

Kopaczewskiego. 

 

Ad. 1. 

Rada Miasta jednogłośnie (23 głosami „za”) podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia 

wygaśnięcia mandatu radnego. 

 

Ad. 2. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w Europejskim Banku 

Inwestycyjnym (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 6 do 

protokołu). 
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     Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego  

w Europejskim Banku Inwestycyjnym została przyjęta 18 głosami, bez głosów 

przeciwnych, przy 4 głosach wstrzymujących. 

 

 

Ad. 3. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie emisji 

obligacji (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 7 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zapytał: „Jakie są relacje kosztów 

pomiędzy kredytami – pożyczkami, a emisja obligacji?”. Poprosił także o informację, czy 

istnieje możliwość wcześniejszej spłaty zobowiązań. 

 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta - poinformowała, że w przypadku emisji obligacji 

Miasto nie ma obowiązku wskazania zabezpieczenia zobowiązania, obowiązują prostsze 

procedury oraz jest możliwość negocjacji oprocentowania. Dodała, że odpowiednie zapisy  

w umowie umożliwiają wcześniejszą spłatę zobowiązań.  

 

       Uchwała w sprawie emisji obligacji została przyjęta 19 głosami, bez głosów 

przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących.  

 

Ad. 4. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa (projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 8 do protokołu). 

Poprosiła o przyjęcie zmian przedstawionych w autopoprawce (autopoprawka stanowi 

załącznik nr 9 do protokołu, tekst jednolity stanowi załącznik nr 10 do protokołu).  

 

Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – odnosząc się do propozycji przekazania z budżetu 

Miasta środków w wysokości 500 000 zł na przebudowę kortów tenisowych stwierdziła, że 

brak jest jednolitej koncepcji zagospodarowania terenu i obiektów Rzeszowskiego Ośrodka 

Sportu i Rekreacji przy ul. Ks. Jałowego. Zaproponowała, aby w kolejnych zmianach budżetu 

uwzględnić środki na opracowanie kompleksowych planów modernizacji ROSiR-u.  
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Pan Stanisław Sienko – Zastępca Prezydenta Miasta - poinformował, że jest opracowana 

koncepcja modernizacji całego obiektu ROSiR-u, która jest modyfikowana w miarę potrzeb  

i dostępnych środków finansowych. Dodał, że jest możliwość otrzymania dofinansowania –  

w wysokości 50% kosztów – na budowę basenu do skoków do wody oraz zadaszenie basenu, 

który pełniłby funkcje treningową. Poinformował, że obecnie trwa etap projektowania. Do 

marca 2015 roku Miasto złoży odpowiedni wniosek o dofinansowanie ww. zadania. 

Przypomniał, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej są zapisane środki na remont  

i modernizację ROSiR-u. 

Radny Pan Robert Kultys – zaproponował, w związku z brakiem porozumienia w sprawie 

budowy aquaparku w Parku Sybiraków przez prywatnego inwestora, uwzględnienie  

w planie modernizacji ROSiR-u wykonanie parku wodnego. Stwierdził, że należy zachować 

funkcję rekreacyjną ośrodka. Zaproponował odbycie wspólnego posiedzenia Komisji 

Gospodarki Przestrzennej, Komisji Inwestycji i Pozyskiwania Funduszy Unijnych oraz 

Komisji Kultury, Sportu i Turystyki, którego celem będzie zapoznanie się z planami remontu 

i modernizacji ROSiR-u. 

       Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Rzeszowa została przyjęta 19 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 

4 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 5. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 

 

Radny Pan Witold Walawender – poprosił o informację, na jaki cel zostanie przeznaczone 

60 000 zł, które jest wykazane jako zwiększenie dla Regionalnego Centrum Sportowo – 

Widowiskowego „Podpromie”. 

 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – poinformował, że ww. środki 

zostaną przeznaczone na opracowanie koncepcji rozbudowy centrum sportowego. 

 

       Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok 

została przyjęta 20 głosami, bez głosów przeciwnych, przy 3 głosach wstrzymujących. 
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Ad. 6. 

Pani Janina Filipek – Skarbnik Miasta – przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian 

uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

stanowi załącznik nr 12 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

       Uchwała w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta Rzeszowa na 2014 rok 

została przyjęta 19 głosami „za”, bez głosów przeciwnych, przy 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 7. 

Pan Bartosz Górski – Wiceprezes Zarządu Klubu Asseco Resovia – przedstawił 

informację o promocji marki Rzeszów przez sport  na przykładzie drużyny siatkówki Asseco 

Resovia Rzeszów (informacja stanowi załącznik nr 13 do protokołu). 

 

Ad. 8. 

Rada Miasta bez uwag przyjęła: 

1/ Protokół Nr LXXI/1/2014 z LXXI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 25 marca 2014 r., 

2/ Protokół Nr LXXV/1/2014 z LXXV sesji Rady Miasta odbytej w dniu 27 maja 2014 r., 

3/ Protokół Nr LXXVI/1/2014 z LXXVI sesji Rady Miasta odbytej w dniu 17 czerwca 2014 r. 

4/ Protokół Nr LXXVIII/1/2014 z LXXVIII sesji Rady Miasta odbytej w dniu 8 lipca 2014 r. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – poinformował, że zgodnie z art. 24h 

ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym radni są zobowiązani do złożenia oświadczeń 

majątkowych na 2 miesiące przed upływem kadencji, tj. do dnia 21 września 2014 r. 

Przedstawił protokół z ustalenia wyników konsultacji społecznych przeprowadzonych  

z mieszkańcami Rzeszowa w sprawie Rzeszowskiego Budżetu Obywatelskiego na 2015 rok 

(protokół stanowi załącznik nr 14 do protokołu). 

 

Radny Pan Jacek Kiczek – poprosił o zwołanie posiedzenia Komisji Promocji i Współpracy 

z Zagranicą Rady Miasta Rzeszowa celem wypracowania stanowiska w sprawie udzielenia 

pomocy, w tym pomocy humanitarnej, partnerskiemu miastu Iwano – Frankiwsk. 
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Radny Pan Jerzy Cypryś – odczytał oświadczenie dotyczące wypowiedzi Prezydenta Miasta 

Rzeszowa na spotkaniu burmistrzów, wójtów i innych podmiotów zaangażowanych  

 w realizację zadań planowanych do wykonania w ramach Rzeszowskiego Obszaru 

Funkcjonalnego, które odbyło się w dniu 22 sierpnia 2014 r. w Urzędzie Marszałkowskim 

Województwa Podkarpackiego (oświadczenie stanowi załącznik nr 15 do protokołu). 

 

Pan Tadeusz Ferenc – Prezydent Miasta – potwierdził, że odbyło się spotkanie wszystkich 

podmiotów zaangażowanych w prace związane z przygotowaniem wniosków  

o dofinansowanie zadań w ramach Rzeszowskiego Obszaru Funkcjonalnego. Poinformował, 

że pracownik Urzędu Marszałkowskiego prowadzący spotkanie ograniczył się tylko do 

„krytykowania zgłaszanych propozycji, nie przedstawiając żadnych propozycji 

merytorycznych”. Podkreślił bardzo dobrą współpracę z Marszałkiem Województwa 

Podkarpackiego w zakresie pozyskiwania środków zewnętrznych, w tym środków unijnych. 

 

Ad. 9. 

Pani Anna Raińczuk – dyrektor Biura Rozwoju Miasta Rzeszowa – przedstawiając 

informację o stanie zaawansowania prac nad opracowaniem Miejscowego Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego nr 172/11/2008 „Nad Zalewem” w Rzeszowie 

poinformowała, że Rada Miasta w dniu 25 listopada 2008 roku podjęła Uchwałę  

Nr XLIII/18/2008 w sprawie przystąpienia do opracowania ww. planu, a w dniu 27 stycznia 

2009 roku podjęła Uchwałę Nr XLVIII/789/2009 o zmianie uchwały w sprawie przystąpienia 

do opracowania planu. Zauważyła, że teren objęty opracowaniem planu wynosi ok. 235 ha.  

W dniu 10 marca 2009 roku ukazało się ogłoszenie Prezydenta Miasta o przystąpieniu do 

sporządzenia planu. Został wyznaczony termin składania wniosków – do 3 kwietnia 2009 r. 

W terminie złożono 3 wnioski do planu; 2 wnioski zostały uwzględnione w całości, 1 wniosek 

został uwzględniony w części. Dodała, że mapę do celów projektowych Biuro Rozwoju 

pozyskało w czerwcu 2011 roku. Poinformowała, że plan znajduje się na etapie opracowania. 

Dwie części obszaru objętego ww. projektem dodatkowo objęte są obszarami sporządzania 

zmian Studium Uwarunkowań i Kierunków Zagospodarowania Przestrzennego Miasta 

Rzeszowa: 

1) zmiana nr 21/2/2008 na Osiedlu Drabinianka: 

a) obejmuje powierzchnię ok. 610 ha, w tym ok. 104 ha w granicach terenu objętego 

opracowaniem MPZP Nr 172/11/2008, co stanowi ok. 44% powierzchni opracowania 

tego planu, 
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b) zmiana nr 21/2/2008 na Osiedlu Drabinianka znajduje się na etapie analizy zakresu 

możliwych zmian w projekcie, będących skutkiem potencjalnego uwzględnienia przez 

Prezydenta Miasta części uwag zgłoszonych do tego projektu w związku  

z wyłożeniem projektu do wglądu publicznego; 

2) zmiana nr 27/4/2009 na Osiedlu Zwięczyca: 

a) obejmuje obszar o powierzchni ok 723 ha, w tym ok 90 ha w granicach terenu 

objętego opracowaniem MPZP Nr 172/11/2008, co stanowi ok. 38% powierzchni 

opracowania ww. planu, 

b) zmiana nr 27/4/2009 na Osiedlu Zwięczyca znajduje się na etapie uzgadniania  

i opiniowania, przy czym posiada już pozytywną opinię Miejskiej Komisji 

Urbanistyczno – Architektonicznej.  

 

Ad. 10. 

Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 

– przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego przyspieszenia prac 

nad opracowaniem Miejscowego Planu Zagospodarowania Przestrzennego Nr 172/11/2008 

„Nad Zalewem” oraz zaniechania sprzedaży części działki nr 531/6 położonej przy ul. Leśnej 

w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 16 do protokołu).  

 

Radny Pan Wiesław Buż – po dyskusji zgłosił wniosek formalny o skierowanie 

przedstawionego projektu uchwały do Komisji Gospodarki Przestrzennej Rady Miasta 

Rzeszowa. 

 

 Wniosek o skierowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego 

przyspieszenia prac nad opracowaniem Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego Nr 172/11/2008 „Nad Zalewem” oraz zaniechania sprzedaży części 

działki nr 531/6 położonej przy ul. Leśnej w Rzeszowie do Komisji Gospodarki 

Przestrzennej został przyjęty 11 głosami, przy 6 głosach przeciwnych i 2 głosach 

wstrzymujących. 

 

Ad. 11. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości (projekt uchwały, wraz  
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z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXIX/2/2014 stanowi załącznik nr 17 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie nieruchomości została przyjęta 

16 głosami. 

 

Ad. 12. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych przy  

ul. Wąwozowej w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na 

druku: LXXIX/3/2014 stanowi załącznik nr 18 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

przy ul. Wąwozowej w Rzeszowie została przyjęta 17 głosami. 

 

Ad. 13. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych przy  

ul. Mieszka I w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik  

nr 19 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie nieruchomości położonych 

przy ul. Mieszka I w Rzeszowie została przyjęta 20 głosami. 

 

Ad. 14. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 20 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

      Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie została 

przyjęta 18 głosami. 

 

Ad.15. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Rumiankowej 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 21 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

      Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy 

ul. Rumiankowej została przyjęta 20 głosami. 

 

Ad. 16. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy ul. Wojciecha 

Kilara (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 22 do protokołu). 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – zgłosił propozycję uzupełnienia  

§ 1 o zapis: „pod urządzenie dwupoziomowego parkingu”. 

 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przyjął do realizacji, w ramach 

autopoprawki, zgłoszoną propozycję.  

 

Pan Piotr Kawalec – Deweloper Apklan – przedstawił zamierzenia inwestycyjne dotyczące 

budowy parkingu przy ul. Wojciecha Kilara oraz koncepcję zagospodarowania terenu  

w jego bezpośrednim sąsiedztwie (prezentacja stanowi załącznik nr 23 do protokołu). 

 

       Uchwała w sprawie wydzierżawienia nieruchomości położonych w Rzeszowie przy 

ul. Wojciecha Kilara została przyjęta 20 głosami.  
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Ad. 17. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul. Traugutta  

w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: 

LXXIX/4/2014 stanowi załącznik nr 24 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Traugutta w Rzeszowie została przyjęta 14 głosami. 

 

Ad. 18. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy ul. Wawelskiej  

w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 25 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości położonej przy  

ul. Wawelskiej w Rzeszowie została przyjęta 16 głosami. 

 

Ad. 19. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Rzeszowie, na zbycie prawa wieczystego użytkowania 

nieruchomości zabudowanej położonej w Rzeszowie przy ul. Rejtana (projekt uchwały, wraz 

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 26 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

      Uchwała w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu Wspólników Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o. w Rzeszowie, na zbycie prawa 

wieczystego użytkowania nieruchomości zabudowanej położonej w Rzeszowie przy  

ul. Rejtana została przyjęta 19 głosami. 
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Ad. 20. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty po jej rewaloryzacji 

(projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 27 do protokołu). 

 

Radny Pan Bogusław Sak – Przewodniczący Komisji Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkalnictwa i Ochrony Środowiska – poinformował, że Komisja negatywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – stwierdził, że w przedłożonych 

materiałach brak jest pisma wnioskodawców z uzasadnieniem odstąpieni od żądania zwrotu 

udzielonej bonifikaty. Zawnioskował o skierowanie projektu uchwały do Komisji. 

 

       Wniosek o skierowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie 

od żądania zwrotu bonifikaty po jej rewaloryzacji do Komisji został przyjęty 12 głosami, 

Przy 5 głosach przeciwnych i 3 głosach wstrzymujących. 

 

Ad. 21. 

Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – w imieniu Klubu Radnych Platformy Obywatelskiej 

– przedstawiła projekt uchwały w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego zwiększenia liczby 

wozokilometrów (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 28 do 

protokołu). 

 

Radny Pan Witold Walawender – poprosił o informację, jakie środki należałoby 

przeznaczyć z budżetu Miasta na realizacje przedłożonej uchwały. 

 

Radna Pani Jolanta Kaźmierczak – poinformowała, że koszt 1 wozokilometra wynosi  

ok. 8 zł. Miesięczne koszty wprowadzenia proponowanych zwiększeń wyniosą zatem ok. 800 

tys. zł.  

 

       Uchwała w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego zwiększenia liczby wozokilometrów 

została przyjęta 18 głosami, przy 1 głosie przeciwnym. 
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Ad. 22. 

Pan Marek Ustrobiński – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie określenia przepisów 

porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu środkami publicznego transportu 

zbiorowego (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 29 do protokołu). 

Poprosił o przyjęcie, w ramach autopoprawki, zmiany zapisu w § 12 ust. 2 – wykreślnie:  

„W razie opóźnienia autobusu większego niż 5 minut w stosunku do rozkładu jazdy kierowca 

autobusu może odmówić sprzedaży biletów.” 

 

       Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa – w sprawie określenia 

przepisów porządkowych związanych z przewozem osób i bagażu środkami publicznego 

transportu zbiorowego została przyjęta 14 głosami, przy 2 głosach przeciwnych i 1 głosie 

wstrzymującym.  

 

Ad. 23. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów  

i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi 

załącznik nr 30 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie została przyjęta  

16 głosami. 

 

Ad. 24. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie dopłat do ceny 1 m3 dostarczanej wody i odprowadzanych ścieków, do ceny 

miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców korzystających z usług dostawy wody, do 

ceny miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców korzystających z usług 

odprowadzania ścieków (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: 

LXXIX/1/2014 stanowi załącznik nr 31 do protokołu). 
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Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie dopłat do ceny 1 m3 dostarczanej wody i odprowadzanych 

ścieków, do ceny miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców korzystających  

z usług dostawy wody, do ceny miesięcznej opłaty abonamentowej dla odbiorców 

korzystających z usług odprowadzania ścieków została przyjęta 14 głosami, przy 1 głosie 

wstrzymującym. 

 

Ad. 25. 

Pan Roman Holzer – Zastępca Prezydenta Miasta – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony przyrody 

dotyczących pomników przyrody w Rzeszowie (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: LXXIX/9/2014 stanowi załącznik nr 32 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych na potrzeby ochrony 

przyrody dotyczących pomników przyrody w Rzeszowie została przyjęta 18 głosami.  

 

Ad. 26. 

Pan Stanisław Sienko - Zastępca Prezydenta Miasta - przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań z zakresu 

rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób niepełnosprawnych,  

z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych na 

2014 rok (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXIX/5/2014 

stanowi załącznik nr 33 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa w sprawie określenia zadań  

z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz zatrudniania osób 

niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego Państwowego Funduszu Osób 

Niepełnosprawnych na 2014 rok została przyjęta 17 głosami. 
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Ad. 27. 

Pani Stanisława Bęben - Dyrektor Wydziału Pozyskiwania Funduszy UM -  przedstawiła 

projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu pn. „Działania 

mieszkańców na rzecz innowacyjności współczesnych miast” w ramach naboru do Programu 

Europa dla Obywateli, Działanie 2. Demokratyczne zaangażowanie i uczestnictwo 

europejskie, Poddziałanie 2.1 Partnerstwa miast  (projekt uchwały, wraz z uzasadnieniem, 

przedstawiony na druku: LXXIX/6/2014 stanowi załącznik nr 34 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji projektu  

pn. „Działania mieszkańców na rzecz innowacyjności współczesnych miast” w ramach 

naboru do Programu Europa dla Obywateli, Działanie 2. Demokratyczne 

zaangażowanie i uczestnictwo europejskie, Poddziałanie 2.1 Partnerstwa miast została 

przyjęta 19 głosami, przy 1 głosie przeciwnym. 

 

Ad. 28. 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie granic osiedli miasta Rzeszowa (projekt uchwały, wraz  

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXIX/8/2014 stanowi załącznik nr 35 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie granic osiedli miasta została przyjęta  

19 głosami. 

 

Nastąpiła zmiana porządku obrad sesji.  

 

Ad. 29. (pkt 30 porządku obrad). 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – przedstawił projekt uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie podziału gminy Rzeszów na stałe obwody głosowania, 
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ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych (projekt 

uchwały, wraz z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 36 do protokołu). 

 

Radny Pan Jerzy Cypryś – poprosił o informację w jakich terminach można wprowadzać 

zmiany w nazewnictwie ulic, placów i osiedli przed wyborami, w tym wyborami do Rady 

Miasta.   

 

Pan Marcin Stopa – Sekretarz Miasta Rzeszowa – poinformował, że terminy zmian  

w nazewnictwie wynikają z racjonalizacji działań związanych z kalendarzem wyborczym 

oraz organizacją prac związanych z wyborami. Przypomniał, że Rada Miasta podjęła uchwały 

w sprawie podziału miasta na okręgi wyborcze oraz w sprawie podziału gminy na stałe 

obwody głosowania. Każda zmiana nazewnictwa skutkuje koniecznością wprowadzenia 

zmian do ww. uchwał. Dodał, że do dnia 17 października br. musi ukazać się, w formie 

obwieszczeń, informacja Prezydenta Miasta o podziale Miasta na stałe obwody głosowania, 

która zawiera m.in. adresy i telefony lokali wyborczych, wykaz ulic. Stwierdził, że 

wprowadzanie zmian w nazewnictwie, w okresie przedwyborczym, byłoby nieuzasadnione.  

 

       Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy Rzeszów na stałe obwody 

głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib obwodowych komisji 

wyborczych została przyjęta 20 głosami.  

 

Nastąpiła zmiana porządku obrad sesji.  

 

Ad. 30. (pkt 29 porządku obrad). 

Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Izby Wytrzeźwień (projekt uchwały, wraz  

z uzasadnieniem, przedstawiony na druku: LXXIX/8/2014 stanowi załącznik nr 37 do 

protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Dyrektora Izby Wytrzeźwień została 

przyjęta 16 głosami.  
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Nastąpiła zmiana porządku obrad sesji.  

 

Ad. 31. (pkt 32 porządku obrad). 

Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Rzeszowa (projekt uchwały, wraz  

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 38 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Prezydenta Miasta Rzeszowa została 

przyjęta 17 głosami.  

 

Nastąpiła zmiana porządku obrad sesji. 

 

Ad. 32 (pkt 33 porządku obrad sesji) 

Pan Jacek Kiczek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – przedstawił projekt uchwały  

w sprawie rozpatrzenia skargi na Komendanta Straży Miejskiej (projekt uchwały, wraz  

z uzasadnieniem, stanowi załącznik nr 39 do protokołu). 

 

Wobec braku zgłoszeń do dyskusji, przystąpiono do głosowania. 

 

       Uchwała w sprawie rozpatrzenia skargi na Komendanta Straży Miejskiej została 

przyjęta 17 głosami.  

 

Ad. 33. 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – przedstawił projekt uchwały w sprawie 

uzupełnienia składu osobowego Komisji Regulaminowo - Statutowej Rady Miasta Rzeszowa 

(projekt uchwały stanowi załącznik nr 40 do protokołu). Poprosił o zgłaszanie kandydatów. 

 

Pan Konrad Fijołek – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – zgłosił: Radną Panią Krystynę 

Wróblewską – wyraziła zgodę, oraz Radnego Pana Wiesława Buża – wyraził zgodę.  

 

       Uchwała w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji Regulaminowo -

Statutowej Rady Miasta Rzeszowa została przyjęta 19 głosami. 
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Ad. 34. 

Radni otrzymali sprawozdanie z działalności Prezydenta Miasta Rzeszowa za okres od  

27 czerwca do 13 sierpnia 2014r. (sprawozdanie stanowi załącznik nr 41 do protokołu). 

Pan Waldemar Szumny – Wiceprzewodniczący Rady Miasta – złożył na piśmie 

interpelacje o treści: „Podczas dzisiejszej sesji Rady Miasta została podjęta uchwała  

w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego. Zgodnie ze stosownymi przepisami  

w przypadku wygaśnięcia mandatu radnego wybranego w okręgu wyborczym dla wyboru 

rady w gminie liczącej powyżej 20 000 mieszkańców, po stwierdzeniu wygaśnięcia mandatu 

radnego, podejmuje się na następnej sesji uchwałę o wstąpieniu na jego miejsce kolejnej 

osoby – bez przeprowadzania w tej sytuacji wyborów uzupełniających. Z informacji 

medialnych (prasowych) oraz  z różnych wypowiedzi w przerwie sesji  wynika, że w opisanej 

sytuacji sprawa nie jest jednoznaczna. Proszę zatem o przedstawienie wykładni stosowanej  

w takiej sytuacji oraz o ewentualne przygotowanie stosownej uchwały Rady Miasta.” 

Radni Miasta Rzeszowa – Pan Waldemar Szumny i Pan Kazimierz Myrda – złożyli na 

piśmie interpelację o treści: „W imieniu wielu mieszkańców osiedli Drabinianka oraz 

Budziwój zwracamy się z prośbą o zwiększenie liczby kursów autobusów linii 12 (do  

i z Budziwoja). W okresie roku szkolnego bardzo często dochodzi do tego, że autobus jest 

przepełniony. Warto przeanalizować i rozważyć dodatkowe i częstsze kursy autobusów na tej 

linii, szczególnie w niektórych godzinach.” 

Radni Miasta Rzeszowa – Pan Waldemar Szumny, Pan Witold Walawender, Pan 

Wiesław Buż, Pan Jacek Kiczek – złożyli na piśmie wniosek o treści: „W dniu 8 sierpnia 

odbył się pogrzeb śp. Antoniego Kopaczewskiego, radnego Miasta Rzeszowa niemal  

5 kadencji. Z racji swoich ogromnych zasług i dokonań dla Rzeszowa i Polski pochówek miał 

miejsce w Alei Zasłużonych na Cmentarzu Komunalnym Wilkowyja. Towarzyszyła mu 

uroczysta i doniosła oprawa, łącznie z salwą honorową. Obecni byli przedstawiciele 

najwyższych władz: posłowie do Parlamentu Europejskiego i krajowego, Wicemarszałek 

Sejmu RP, Marszałek Województwa Podkarpackiego, Przewodniczący Rady Miasta 

Rzeszowa, Prezydent Rzeszowa, rektorzy uczelni i wielu innych. Cała uroczystość pogrzebowa 

była dla naszego miasta wielkim wydarzeniem, niecodziennie bowiem mamy do czynienia  
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z pochówkiem w Alei Zasłużonych. W związku z powyższym zwracamy się z prośbą  

o rozważenie możliwości sfinansowania przez Gminę Miasto Rzeszów postumentu 

nagrobnego Antoniego Kopaczewskiego, po wcześniejszym zaakceptowaniu formy i napisów 

przez rodzinę Zmarłego. Jesteśmy przekonani, że ten stosunkowo niewielki dla budżetu miasta 

wydatek byłby jednocześnie doniosłym wkładem gminy w docenienie roli i znaczenia osoby 

Zmarłego. Naszym zdaniem swoją działalnością i życiem zasłużył On sobie na to.” 

Radni Miasta Rzeszowa – Pan Jerzy Cypryś, Pan Robert Kultys, Pan Roman Jakim – 

złożyli pisemne zapytanie o treści: „Proszę o informację na temat przyczyn braku organizacji 

w mieście Rzeszowie przez Prezydenta Miasta Rzeszowa obchodów Święta Wojska Polskiego 

w dniu 15 sierpnia 2014 r.” 

Radni Miasta Rzeszowa – Pan Jerzy Cypryś, Pan Robert Kultys, Pan Roman Jakim, 

Pan Jacek Kiczek - złożyli pisemne zapytanie o treści: „Proszę o informację na temat 

założonych wskaźników w programie rozwoju transportu publicznego - w jakich latach, jaki 

wzrost i w oparciu o jakie metody pomiaru założono wzrost liczby pasażerów środkami 

komunikacji miejskiej.” 

Radny Pan Waldemar Wywrocki – złożył pisemne zapytanie o treści: „Zwracam się  

z zapytaniem o to na jakim etapie jest wyrażenie zgody na nadanie hali sportowej przy 

Zespole Szkół Elektronicznych imienia Prof. Michała Różańskiego. Z takim wnioskiem  

w lutym br. zwróciła się Rada Osiedla Staroniwa.” 

Radny Pan Roman Jakim – złożył na piśmie interpelację o treści: „Podczas XI sesji Rady 

Miasta Rzeszowa odbytej w dniu 31.05.2011 r. i XIX sesji Rady Miasta Rzeszowa odbytej  

w dniu 25.10.2011 r. zadałem Panu Prezydentowi pytanie dotyczące naprawy chodnika 

biegnącego od ul. Łukasiewicza do ul. Sasanki /wzdłuż ulicy Ziemowita/, w tej sprawie 

otrzymałem od Pana Prezydenta odpowiedź, w której była deklaracja, że w/w chodnik 

zostanie naprawiony do końca listopada 2011 roku. Niestety pomimo deklaracji Pana 

Prezydenta naprawa w 2011 roku nie miała miejsca. W 2012 roku złożyłem dwie interpelacje 

w sprawie /naprawa chodnika biegnącego od ul. Łukasiewicza do ul. Sasanki wzdłuż ulicy 

Ziemowita/. W odpowiedzi z dnia 10 września 2012 r. pismo ORA-O.0003.27.2012 

poinformował Pan Prezydent, że w/w remont zostanie ujęty w planie na 2013 rok i będzie 

polegał na wymianie nawierzchni chodnika z płytek betonowych na kostkę brukową. Niestety  

i tym razem naprawa nie miała miejsca. Panie Prezydencie – zwracam się ponownie  

o naprawę nawierzchni wymienionego odcinka chodnika, która to nawierzchnia moim 
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zdaniem i zdaniem mieszkańców w obecnym stanie stanowi zagrożenie dla zdrowia osób 

poruszających się po nim. Jestem przekonany, że przedstawiony problem zostanie 

potraktowany przez Pana, jako zobowiązanie, które powinno zostać zrealizowane w trybie 

pilnym.” 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył na piśmie interpelacje o treści: „W imieniu 

mieszkańców proszę o wykonanie w 2014 r. remontu ul. Bocznej Mieszka I, realizacja 

wymienionego remontu jest oczekiwana i wnioskowana przez mieszkańców już od kilku lat. 

Prezydent Miasta podczas spotkania z mieszkańcami w 2012 roku publicznie obiecał jego 

wykonanie.”, oraz: 

 „1. W imieniu mieszkańców proszę o kontynuację budowy placu zabaw oraz boisk 

sportowych przy ul. Kustronia. Mając na uwadze, że inwestycja jest rozpoczęta, gotowa jest 

pełna dokumentacja techniczna, zasadne jest szybkie dokończenie rozpoczętego zadania, 

zgodnie z oczekiwaniami mieszkańców.  

2. W imieniu mieszkańców proszę o remont ul. Traugutta, zgodnie z licznymi wnioskami  

i pismami kierowanymi przez mieszkańców i Radę Osiedla Pobitno. Podczas spotkań 

Prezydenta z mieszkańcami Prezydent publicznie obiecywał szybki remont ul. Traugutta.” 

Radny Pan Jerzy Jęczmienionka – złożył na piśmie interpelację o treści:  

 „1. W imieniu mieszkańców proszę o wykonanie remontu i naprawę zniszczonego 

chodnika i parkingu w rejonie skrzyżowania al. Rejtana z ul. Wierzbową. Informuję,  

że wymieniony teren został zniszczony i rozjeżdżony przez sprzęt budowlany podczas remontu 

al. Rejtana oraz remontu ul. Wierzbowej – połączenie z ul. Targową. 

 2. W imieniu mieszkańców proszę o realizację w 2014 r. zadania pn. Street Workout 

Park Sybiraków. Koszt realizacji inwestycji to kwota 40 000 zł. Wniosek o realizację 

wymienionego zadania poparło 2839 mieszkańców Rzeszowa.” 

Radna Pani Krystyna Wróblewska – ustnie złożyła wniosek o treści: „Wnoszę  

o zabezpieczenie w budżecie Miasta na 2015 rok środków na zagospodarowanie terenów 

zielonych na Osiedlu Krakowska – Południe, zgodnie z wnioskiem złożonym do budżetu 

obywatelskiego na przyszły rok, który poparło wielu mieszkańców Rzeszowa.” 

Radna Pani Marta Niewczas – ustnie złożyła interpelację o treści:  
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 „1. Proszę o rozważenie możliwości zainstalowania alkotestów (stacjonarnych) na kilku 

największych osiedlach Rzeszowa. Koszt ich zamontowania – 7 sztuk – wyniesie ok. 18 tys. zł. 

2. Proszę o informację jakie są możliwości prawne powstrzymania wprowadzenia usług 

przewozowych w Rzeszowie przez amerykańską korporację taksówkarską. W Polsce są już 

przypadki takiej działalności, bez wymaganej licencji, co stanowi duże zagrożenie dla 

rzeszowskich taksówkarzy. ” 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – ustnie złożył interpelacje o treści:  

„1.Proszę o wykonanie ul. Sulikowskiego – łącznika od ul. Św. Rocha w etapach, tj. na tych 

odcinkach, gdzie jest zgoda mieszkańców. 

 2. Proszę o wykonanie poszerzenia ul. Świdrówka (Osiedle Przybyszówka).” 

Pan Waldemar Szumny - Wiceprzewodniczący Rady Miasta – złożył na piśmie 

interpelacje o treści: „Proszę o udostepnienie kopii pisma Prezydenta Miasta Rzeszowa znak 

FP.041.3.93.2013 dotyczącego zaproponowanych inwestycji.” oraz: „Zwróciła się do mnie 

rodzina ucznia Szymona Irzyka z kl. VI Szkoły Podstawowej nr 17 w Rzeszowie z prośbą  

o pomoc. Mianowicie uczeń ten – z pewnymi problemami zdrowotnymi – wymaga 

dodatkowego wsparcia w szkole w postaci nauczyciela wspomagającego. Takie podejście ze 

strony szkoły i miasta załatwiłoby mu w przyszłości lepsze funkcjonowanie w dalszym 

kształceniu oraz w życiu zawodowym. Stąd też zwracam się z prośbą o przeanalizowanie tego 

przypadku i rozważenie możliwości pomocy temu uczniowi – czy to w formie przydzielenia 

nauczyciela wspomagającego, czy też w postaci innej, adekwatnej do jego problemów 

zdrowotnych. Taka pomoc ze strony gminy na tym etapie kształcenia (szkoła podstawowa, 

ostatnia klasa) byłaby bardzo istotnym elementem umożliwiającym w przyszłości prawidłowe 

funkcjonowanie w społeczeństwie, o czym jestem głęboko przekonany.” 

Rada Miasta Rzeszowa, na  LXXIX sesji, podjęła następujące uchwały: 

1. Uchwała Nr LXXIX/1415/2014 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego.  

 

2. Uchwała Nr LXXIX/1416/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego w Europejskim Banku Inwestycyjnym. 
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3. Uchwała Nr LXXIX/1417/2014 w sprawie emisji obligacji. 

 

4. Uchwała Nr LXXIX/1418/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Rzeszowa. 

 

5. Uchwała Nr LXXIX/1419/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2014 rok. 

 

6. Uchwała Nr LXXIX/1420/2014 w sprawie zmian uchwały budżetowej Miasta 

Rzeszowa na 2014 rok. 

 

7. Uchwała Nr LXXIX/1421/2014 w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

nieruchomości. 

 

8. Uchwała Nr LXXIX/1422/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonych przy ul. Wąwozowej w Rzeszowie. 

 

9. Uchwała Nr LXXIX/1423/2014 w sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie 

nieruchomości położonych przy ul. Mieszka I w Rzeszowie. 

 

10. Uchwała Nr LXXIX/1424/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonych w Rzeszowie. 

 

11. Uchwała Nr LXXIX/1425/2014 w sprawie  wydzierżawienia nieruchomości 

położonych w Rzeszowie. 

 

12. Uchwała Nr LXXIX/1426/2014 w sprawie wydzierżawienia nieruchomości 

położonych w Rzeszowie przy ul. Wojciecha Kilara. 

 

13. Uchwała Nr LXXIX/1427/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej przy ul. Traugutta w Rzeszowie. 

 

14. Uchwała Nr LXXIX/1428/2014 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości położonej przy ul. Wawelskiej w Rzeszowie. 
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15. Uchwała Nr LXXIX/1429/2014 w sprawie wyrażenia zgody Zgromadzeniu 

Wspólników Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej Sp. z o.o.  

w Rzeszowie, na zbycie prawa wieczystego użytkowania nieruchomości zabudowanej 

położonej w Rzeszowie przy ul. Rejtana. 

 

16. Uchwała Nr LXXIX/1430/2014 w sprawie przyjęcia apelu dotyczącego zwiększenia 

liczby wozokilometrów.  

 

17. Uchwała Nr LXXIX/1431/2014 zmieniająca uchwałę Rady Miasta Rzeszowa –  

w sprawie określenia przepisów porządkowych związanych z przewozem osób  

i bagażu środkami publicznego transportu zbiorowego.  

 

18. Uchwała Nr LXXIX/1432/2014 w sprawie podwyższenia kapitału zakładowego 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Wodociągów i Kanalizacji Sp. z o.o. w Rzeszowie. 

 

19. Uchwała Nr LXXIX/1433/2014 w sprawie dopłat do ceny 1 m3 dostarczanej wody  

i odprowadzanych ścieków, do ceny miesięcznej opłaty abonamentowej dla 

odbiorców korzystających z usług dostawy wody, do ceny miesięcznej opłaty 

abonamentowej dla odbiorców korzystających z usług odprowadzania ścieków. 

 

20. Uchwała Nr LXXIX/1434/2014 w sprawie uzgodnienia zakresu prac wykonywanych 

na potrzeby ochrony przyrody dotyczących pomników przyrody w Rzeszowie. 

 

21. Uchwała Nr LXXIX/1435/2014 zmieniająca Uchwałę Rady Miasta Rzeszowa  

w sprawie określenia zadań z zakresu rehabilitacji zawodowej i społecznej oraz 

zatrudniania osób niepełnosprawnych, z uwzględnieniem planu finansowego 

Państwowego Funduszu Osób Niepełnosprawnych na 2014 rok. 

 

22. Uchwała Nr LXXIX/1436/2014 w sprawie wyrażenia woli przystąpienia do realizacji 

projektu pn. „Działania mieszkańców na rzecz innowacyjności współczesnych miast” 

w ramach naboru do Programu Europa dla Obywateli, Działanie 2. Demokratyczne 

zaangażowanie i uczestnictwo europejskie, Poddziałanie 2.1 Partnerstwa miast.  
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23. Uchwała Nr LXXIX/1437/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie granic osiedli miasta 

Rzeszowa.  

 

24. Uchwała Nr LXXIX/1438/2014 zmieniająca uchwałę w sprawie podziału gminy 

Rzeszów na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów i granic oraz siedzib 

obwodowych komisji wyborczych. 

 

25. Uchwała Nr LXXIX/1439/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

26. Uchwała Nr LXXIX/1440/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

27. Uchwała Nr LXXIX/1441/2014 w sprawie rozpatrzenia skargi. 

 

28. Uchwała Nr LXXIX/1442/2014 w sprawie uzupełnienia składu osobowego Komisji 

Regulaminowo – Statutowej Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Pan Andrzej Dec – Przewodniczący Rady Miasta – w związku z wyczerpaniem porządku 

obrad zamknął obrady LXXIX sesji Rady Miasta Rzeszowa. 

 

Obrady trwały od godz. 8:30 do godz. 13:50.  

Na tym protokół zakończono. 

 
Protokołowała 
 
Anna Blicharska 
 
            Sprawdził: 
Dyrektor Biura Rady Miasta 
 
 
      Mirosław Kubiak 
 
 
 

 
Przewodniczący 

Rady Miasta Rzeszowa 
 

Andrzej Dec 


